



**Jim Watson**  
Mayor/Maire

**Office of the Mayor**  
City of Ottawa

110 Laurier Avenue West  
Ottawa, Ontario K1P 1J1  
Tel.: 613-580-2496  
Fax: 613-580-2509  
E-mail: [Jim.Watson@ottawa.ca](mailto:Jim.Watson@ottawa.ca)

**Bureau du Maire**  
Ville d'Ottawa

110, avenue Laurier Ouest  
Ottawa (Ontario) K1P 1J1  
Tél. : 613-580-2496  
Télééc. : 613-580-2509  
Courriel : [Jim.Watson@ottawa.ca](mailto:Jim.Watson@ottawa.ca)

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend a warm welcome to all those in attendance of the 30<sup>th</sup> annual screening of the **One World Film Festival**, taking place at venues in Canada's capital, on unceded Algonquin territory, from September 26<sup>th</sup> to November 10<sup>th</sup> 2019.

I am delighted to express my support to **One World Arts** for providing a valuable forum for persons of all ages to gain a greater appreciation of global issues through the cinematic arts. This year's documentaries will take viewers on an exploration of the themes of the First Nations peoples, the global youth climate movement, and acceptance.

In addition, I want to congratulate One World Arts in recognition of its 30<sup>th</sup> anniversary, and as the producer of the longest-running documentary film festival in Canada's capital. I want also to acknowledge One World Arts, the documentary filmmakers, sponsors and volunteers for dedicating efforts, expertise, cinematic talents, and resources to the successful organization of this highly educational film festival.

Allow me to convey my best wishes to One World Arts for a very productive Film Festival, and to the audience for a most rewarding experience.

Sincerely,

J'ai l'immense plaisir de souhaiter cordialement la bienvenue, au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, à tous les participants à la 30<sup>e</sup> édition annuelle du **Festival du film One World**, qui aura lieu dans la capitale canadienne, sur un territoire algonquin non cédé. Les films seront projetés dans différentes salles du 26 septembre au 10 novembre 2019.

Je suis ravi d'apporter mon appui à **One World Arts**, qui offre une tribune précieuse où des personnes de tous âges peuvent mieux comprendre les enjeux mondiaux grâce à l'art cinématographique. Les documentaires de cette année permettront au public d'explorer les thèmes traitant des peuples des Premières Nations, du mouvement international des jeunes en faveur du climat et de l'acceptation.

En outre, je tiens à féliciter One World Arts à l'occasion du 30<sup>e</sup> anniversaire de son existence et en tant que producteur du plus ancien festival de cinéma documentaire de la capitale canadienne. Je tiens également à remercier One World Arts, les réalisateurs des documentaires, les commanditaires et les bénévoles de mettre leurs efforts, leur savoir-faire, leurs talents cinématographiques et leurs ressources au service de l'organisation de ce festival du film très éducatif pour en assurer le succès.

Permettez-moi de souhaiter à One World Arts un festival très fructueux et aux spectateurs une expérience des plus enrichissantes.

Meilleures salutations.

Jim Watson, Mayor/Maire